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Z A P I S N I K  
SA IV. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA NOVALJE 

ODRŽANE DANA 26. STUDENOG 2013.G.  
U GRADSKOJ VIJEĆNICI GRADA NOVALJE  

S POČETKOM U 9,00 SATI  
 
 
 
 

Sjednici nazočni: 
1. Boris Šuljić – predsjednik Gradskog vijeća  
2. Ivica Supić 
3. Jurica Palčić 
4. Ivan Šuljić 
5. Željko Tamarut 
6. Dražen Peranić 
7. Zvonko Vrtodušić 
8. Aleksij Škunca 
9. Mariella Pehovac 
10. Valentina Tomulić-Trgovčević 
11. Zoran Vidas 

  
12. Emilio Dabo 
13. Ljubomir Kurilić   

 
Ostali nazočni: 

1. Ante Dabo, gradonačelnik Grada Novalje  
2. Ivana Kurilić – pročelnica Upravnog odjela za poslove Gradonačelnika i 

Gradskog vijeća  
3. Margareta Škunca Čepulo – pročelnica Upravnog odjela za poslove lokalne 

samouprave i uprave  
4. Lucie Zubović – referent za poslove Gradonačelnika i Gradskog vijeća, voditelj 

zapisnika  
 

Nakon što je konstatirano da je sjednici nazočno 11 vijećnika (dvojica vijećnika su 
stigla za vrijeme aktualnog sata) predsjednik Boris Šuljić otvorio je sjednicu, 
pozdravio sve nazočne i pozvao predsjednika Mandatne komisije Ivicu Supića  da 
podnese izvješće o stavljanju mandata u mirovanje vijećnika Antonia Datkovića. 
 
Predsjednik Mandatne komisije Ivica Supić upoznao je vijećnike sa zahtjevom 
vijećnika Antonia Datkovića koji je izabran sa Kandidacijske liste grupe birača Ante 
Dabo, koji osvojeni mandat stavlja u mirovanje zbog obnašanja nespojive dužnosti, a 
zamjenjuje ga slijedeći sa liste Zvonko Vrtodušić. 
 
Zatim je predsjednik Boris Šuljić pročitao tekst prisege: 
Prisežem da ću prava i obveze člana Gradskog vijeća Grada Novalje obavljati 
savjesno i odgovorno radi gospodarskog i socijalnog probitka Grada Novalje i 
Republike Hrvatske, da ću se u obavljanju dužnosti člana Gradskog vijeća Grada 
Novalje pridržavati Ustava, Zakona i Statuta Grada Novalje i da ću štititi ustavni 
poredak Republike Hrvatske. 
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Izjavom “Prisežem” vijećnik Zvonko Vrtodušić preuzeo je mandat, te je Gradsko 
vijeće donijelo slijedeći  
 
 

Z A K L J U Č A K  
o prihvaćanju Izvješća Mandatne komisije povodom stavljanja mandata člana 

Gradskog vijeća Grada Novalje u mirovanje  
 
I 

 Prihvaća se Izvješće Mandatne komisije povodom stavljanja mandata člana 
Gradskog vijeća u  mirovanje radi obnašanja nespojive dužnosti kojem na osnovi 
zahtjeva počinje teći mirovanje mandata člana Gradskog vijeća. 
 

II 
 

 Sukladno članku 79. stavku  8.  i članku 81. stavku 3. Zakona o lokalnim 
izborima („Narodne novine broj 144/12)  ispunjeni su zakonski uvjeti za početak  
mandata zamjeniku člana Gradskog vijeća grada Novalje Zvonku Vrtodušiću. 
 
  

III 
 

 Nakon stavljanja mandata  člana Gradskog vijeća Antonia Datkovića u 
mirovanje Kandidacijsku listu grupe birača Ante Dabo u Gradskom vijeću Grada 
Novalje od 26. studenog 2013.g. zastupa zamjenik člana Zvonko Vrtodušić. 
 
 
AKTUALNI SAT 
 
Na početku aktualnog sata  predsjednik Boris Šuljić dao je riječ gradonačelniku da 
podnese kratko izvješće o aktivnostima koje su se događale na području Grada od 
zadnje sjednice Gradskog vijeća. 
Gradonačelnik Ante Dabo upoznao je vijećnike sa aktivnostima  oko građevinske 
dozvole  za rotor Žigljen – Pag  koja je završena, aktivnosti oko doškolovanja 
prometnih redara, posjete ravnatelja policije i održanom sastanku  na kojem je 
dogovoreno sufinaciranje smještaja interventne policije tijekom turističke sezone, 
postavljanje video nadzora. Projekt  buke sa Zrća je izrađen i stoji oko 70.000,00 
kuna,  a jedino moguće rješenje tog problema je spajanje Zrća i Katarelca. 
Za nastavak  započete katastarske izmjere potrebno je rješiti sve zaostale predmete 
iz gruntovnice i suda, a trenutno nema  kadra  za rješavanje predmeta. 
 
 
Vijećnik Aleksij Škunca 

1. Pravilnik  o uvjetima i kriterijima za dodjeli studentskih stipendija je objavljen i 
drago mi je da je i dalje nastavljen prijedlog da se prate svi studenti koji upišu 
prvu godinu. Čini mi se da su neki studiji uvršteni u deficitarnu kategoriju ali 
učiteljski studij, profesor, fizike, matematike i još neki drugi nisu prepoznati 
kao takvi, a možda je trebalo malo usklađenije pratiti stanje sa zavoda za 
zapošljavanje i vidjeti koji profil studija imamo. 
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2. Molim da se pojasni položaj našeg komunalnog redarstva odnosno koliko 
Grad u ovom trenutku ima komunalnih redara jer je bio natječaj pa je 
povučen? 

 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  

1. Nisam se stigao baviti stipendijima to su radile  gradske službe i cilj je da 
službe budu što kreativnije i nude rješenja. Nije loše da se službe 
iskonzultiraju sa zavodom i školom i ako se utvrdi koja zanimanja nam 
nedostaju neka se takvi studiji uvrste kao deficitarni. Zamolit ću pročelnicu da 
ispita i da se to uvrsti i izmijeni Program jer je to moguće. 

2. Komunalno redarstvo smatram ključnom djelatnošću i smatram da su stvari 
temeljito izmjenjene ali još uvijek ima prostora za napreadk. Oni će proći 
postupak doškolovanja i edukacije za prometne redare i komunalno redarstvo 
te će imati značajnu ulogu  ako grad želimo dovesti u red. Zašto je poništen 
natječaj reći će pročelnica, došlo je do proceduralne greške. 
 Što se tiče natječaja raspisala ga je služba i može dati odgovor. 

 
Pročelnica Margaret Škunca Čepulo 
Natječaj je raspisan ali je i poništen iz formalnih razloga radi izmjene i usklađenja 
Pravilnika o unutarnjem redu sa Uredbom o klasifikaciji radnih mjesta. 

Prema zakonu možemo na određeno vrijeme zaposliti najviše do godinu dana, a 
pokazala se potreba i sve je u skladu sa zakonom. 

 
 
Vijećnik Ivica Supić 

1. Gradonačelnik se dokanuo u svom izlvješću katastarske izmjere i obnove 
gruntovnih knjiga i gomilanje nerješenih predmeta. Interesira me zašto stoji  i 
što je iniciralo zastoj ako je 2500  nerješenih predmeta sada,  mi ćemo opet 
doći u zagušenje? 

2. Komunalno redarstvo i poštivanje odluke o komunalnom redu; obavješteni 
smo da će se do 15. studenog  vršiti uklanjanje granja sa javnih površina, 
zašto nije? 

3. Fontana u centru nije u funkciji, a kada je onda ometa promet pa predlažem 
da razmislimo i nađemo neko povoljnije mjesto i taj prostor učinimo sigurnim 
za komunikaciju. 

 
U ovom trenutku stigao je vijećnik Emilio Dabo pa je predsjednik Boris Šuljić 
konstatirao da je sjednici nazočno 12 vijećnika. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  

1. Gomilaju se predmeti u sudu  jer samo četiri referenta rade u gruntovnici suda 
Pag, a novi kadrovi nemaju rutinu i iskustva  a predmeta je puno. 

2. Rok do 15. studenog za rezanje granja koje prelazi na javnu površinu bio je 
vrlo korektan, ali imali smo dvije jake bure i to je dodatno otežalo posao.  
Komunikacija i suradnja  komunalnog redarstva sa Arburožom nije dobra jer bi 
Arburoža trebala promptno reagirati na poziv komunalnog redarstva ali 
vjerujem da će se i to rješiti. 

3. Što se tiče fontane rekao sam Gordani Vuković da dogovori sastanak sa 
arhitektom Bašićem. Smatram da bi se fontana trebala maknuti i zaravnati kao 
i onaj bunar ispred male crikvice  koji bi se trebao sanirati u suradnji sa 
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strukom. Što se tiče fontane u idejnom rješenju trga Alojzija Stepinca je 
predviđen rubinet i možda bi jedan trebalo predvidjeti i na trgu Bazilike ali o 
tome neka sud da struka. 

 
 
Vijećnik Željko Tamarut 

1. Energetska zadruga; nisam vidio da je zastupljena u proračunu, a smatram da 
je potrebno dati inicijativna sredstva za pokretanje aktivnosti i uključiti više 
ljudi i biti će više rezultata. 

 
Predsjednik Boris Šuljić 
 Grad će izraditi jednu  jedinstvenu energetsku strategiju  a to je dokument koji 
će definirati  ukupnu energetsku politiku na području Grada i tu je predviđeno oko 
100.000,00 kuna i za rad energetske zadruge Grad će prvih pola godine dati 
administrativnu podršku. 
 
Vijećnik Zoran Vidas 

1. Bilo je rečeno da će djelatnik za EU fondove pohađati edukaciju i da li 
pohađaju. Jedan djelatnik je već zaposlen,  u natječaju se tražilo tri godine 
radnog iskustva, a sada je natječaj za drugog djelatnika i traži se jedna godina 
radnog iskustva? 

Pročelnica Margareta Škunca  
U skladu sa zakonom i uredbom o klasifikaciji radnih mjesta koja kaže  da je za višeg 
stručnog suradnika u jedinicama lokalne samouprave potrebna jedna godina radnog 
iskusta i visoka stručna sprema, a natječaj raspisuje pročelnik upravnog odjela. 
 
 
Predsjednik Boris Šuljić konstatira da je stigao vijećnik Ljubomir Kurilić pa je u ovom 
trenutku sjednici nazočno svih 13 vijećnika. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo   
Gradu je cilj dobiti certifikat ISO9001 što znači da svi akti trebaju biti usklađeni sa 
zakonom.  
Što se tiče edukacije naši djelatnici zaduženi za EU fondove idu redovito na 
edukaciju i mislim da će to biti na korist i njima i cijelom Gradu. 
 
Vijećnica Valentina Tomulić Trgovčević  
Podržavam i pozdravljam nastojanja da se dobiju certifikati ali mislim da Pravilnik 
treba donijeti prije zapošljavanja jer je to prilično nepravedno jer je prvi natječaj 
zakinuo neke mlade ljude koji su se htjeli javiti na natječaj. 
 
Pročelnica Margareta Škunca Čepulo 
To nije procedura samo pravilnika već i nekih drugih odluka koje su se morale 
izmijeniti , a i rokova koji se moraju ispoštovati. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Mi već kasnimo kao i cijela Hrvatska jer smatram da smo puno prije trebali krenuti u 
to. Mogu reći da sam zadovoljan kako funkcionira gradska uprava ali vjerujem da još 
ima prostora za napredovanje i vjerujem da ćemo za nekoliko godina biti uzorna 
gradska uprava. 
 



5 

 

Vijećnica Mariella Pehovac 
Ja bi htjela podsjetiti gradonačelnika da ima još dvije osobe koje pohađaju edukaciju 
o svom trošku. 
 
Gradonačelnik Ante Dabo  
Jako mi je drago da ima još zainteresiranih kamo sriće da ih ima i više i to je po meni 
pozitivno. 
 
Nakon završenog aktualnog sata predsjednik Boris Šuljić predložio je da se izvrši 
Verifikacija zapisnika sa II. sjednice Gradskog vijeća od 25. rujna 2013. godine  
Na zapisnik nije bilo primjedbi. 
Predsjednik Boris Šuljić predložio je glasovanje pa  je  glasovanjem, jednoglasno, sa 
13 (trinaest) glasova za usvojen 
 

ZAPISNIK SA II.  SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA ODRŽANE  
25. RUJNA 2013. GODINE  

 
Verifikacija Zapisnika sa III. sjednice Gradskog vijeća održane 15. listopada 2013.g.  
Na Zapisnik nije bilo primjedbi. 
Predsjednik Boris Šuljić predložio je glasovanje pa  glasovanjem,  jednoglasno, sa  
13 (trinaest) glasova za usvojen  
 

ZAPISNIK SA III. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  
ODRŽANE 15. LISTOPADA  2013. GODINE 

 
 
Do početka  sjednice stigao je prijedlog za nadopunu dnevnog reda, pa je 
predsjednik Boris Šuljić dao prijedlog za nadopunu na glasovanje 
 
 

1. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izradi Urbanističkog plana 

uređenja naselja Novalja 

2. Prijedlog odluke o VII. izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom doprinosu 

Grada Novalje 

3. Prijedlog Odluke o izmjeni I dopuni Odluke o izgradnji helidroma 

 
Glasovanjem, jednoglasno, sa 13 (trinaest) glasova za Gradsko vijeće usvojilo je 
nadopunu dnevnog reda, pa je dnavni red slijedeći: 

 

1. Nacrt prijedloga Proračuna Grada Novalje za 2014. godinu  

2. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu 

gradske uprave  

3. Prijedlog Odluke o socijalnoj skrbi na području Grada Novalje  

4. Prijedlog Odluka o visini koeficijenata za obračun plaća službenika i 

namještenika  

5. Prijedlog Odluke o određivanju  naknade  za rad članova i predsjednika 

Gradskog vijeća te predsjednika mjesnih odbora  

6. Prijedlog Odluke o naknadi za rad zamjenika Gradonačelnika koji dužnost 

obnaša bez zasnivanja radnog odnosa  
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7. Prijedlog Rješenja o imenovanju Savjeta mladih Grada Novalje  

8. Prijedlog Odluke o imenovanju članova Gradskog povjerenstva za 

procjenu šteta od elementarnih nepogoda Grada Novalje 

9. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Statuta Dječjeg 

vrtića Carić Novalja 

10.  Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Pravilnika o 

unutrašnjem ustroju i načinu rada Dječjeg vrtića „Carić“ Novalja 

11. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izradi Urbanističkog plana 

uređenja naselja Novalja 

12. Prijedlog Odluke o VII. izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom doprinosu 

Grada Novalje 

13. Prijedlog Odluke o izmjeni i  dopuni Odluke o izgradnji helidroma 

 

 

AD/1 Nacrt prijedloga Proračuna Grada Novalje za 2014. godinu  

 

Uvodno obrazloženje za Nacrt prijedloga proračuna za 2014. godinu iznijela je 
voditeljica odsjeka  za računovodstvo i  financije Spomenka Tamarut i upoznala 
vijećnike sa prijedlogom I rasporedom sredstava u 2014. godinu. Nakon iznošenja 
prijedloga i rasprave određen je rok za podnošenje amandmana. 
Gradonačelnik Ante Dabo nadopunio je izlaganje  I istaknuo najbitnije stavke   u 
prijedlogu kao sanacije deponije Caska, poticanje gospodarstva, uvođenje Gis 
programa I ažuriranje baze podataka. 
Obavijestio je vijećnike da  proračun prvi put nakon osam godina neće biti u minusu. 
 
U raspravi vijećnik Ivica Supić predložio je da se u glavi I. odjelu za proračun I 
financije predvidi sredstva za unutarnju kontrolu I reviziju o čemu se godinama vodila 
rasprava, a donijeta je i  odluka o pokretanju revizije poslovanja. 
Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da će revizija biti predmet rebalansa I za to 
će biti osigurana sredstva u ovoj godini. 
Pročelnica Ivana Kurilić upoznala je nazočne sa odredbama zakona prema kojem 
grad veličine Novalje nema zakonsku obavezu  i istaknula da svake godine Grad 
Ministarstvu dostavlja Izjavu o fiskalnoj odgovornosti. 
Vijećnik Aleksij Škunca konstatirao je da je predloženi proračun vrlo ambiciozan što 
je za pozdraviti ako se realizira. Podržao je prijedloge za obilaznicu Lokvica, deponiju 
Caska, sakralnu baštinu I sufinanciranje prijevoza učenika srednje škole. 
Za stavku mjesnih odbora smatra da je potrebno od njih  zatražiti  programe i  prema 
kvaliteti programa odrediti visinu sredstava, umjesto da se  svima  predvidi isti iznos, 
te primjetio da je stavka za javnu rasvjetu previsoka I istaknuo galantnu staku 
predviđenu  za hitnu medicinu.Upitao je na što se odnosi  stavka  Gozdenica,  ako je 
taj prostor u vlasništvu Grada,  a gradonačelnik je odgovorio da se radi o ukupno 
2000 m2 prostora od čega je manji dio  u vlasništvu Tvornice kruha Zadar što bi 
trebalo otkupiti. 
Što se tiče iznosa za mjesne odbore smatra da svima treba dati jednaku šansu ali će 
oni dostaviti i programe te tamo gdje  projekti nadilaze program biti će specifičan 



7 

 

pristup. Za projekt trga  Alojzija Stepinca  koji će biti apliciran kod EU fondova 
psmatra da je bitno pripremiti u 2014. godini svu dokumentaciju i sve dozvole ishoditi 
do ljeta, a onda na jesen krenuti sa uređenjem trga. 
Vijećnik Ivan Šuljić podržao je prijedlog I rekao da smatra da je ovo jedan od 
najrealnijih proračuna, a vijećnica Mariella Pehovac predložila je gradonačelniku da 
jednaka sredstva predvidi za Hitnu medicine I Dom zdravlja I da istu šansu po 
modelu za mjesne odbore. 
Gradonačelnik je odgovorio da će Dom zdravlja I Hitna medicina biti jednako tretirani 
I istaknuo problem do kojeg je došlo u Domu zdravlja gdje je v.d. ravnatelj već 6 
godina, a  vodi  se i sudski proces radi imenovanja ravnatelja. 
 
O nacrtu prijedlog Proračuna za  2014. godinu se ne glasuje, a svi zainteresirani 
imaju pravo do 04. prosinca  2014.  g. podnijeti amandmane. 
 
 
AD/2 Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i 

djelokrugu gradske uprave  
Pročelnica Ivana Kurilić u uvodnom obrazloženju objasnila je da je do izmjene 
Odluke o ustrojstvu koja je donijeta na prošloj sjednici,   došlo radi usklađenja sa 
odredbama zakona.  
Po ovom prijedlogu nije bilo rasprave, pa je predsjednik Boris Šuljić dao prijedlog na 
glasovanje kojem je pristupilo 10 vijećnika, pa je glasovanjem, jednogalsno, sa 10 
(deset) glasova za Gradsko vijeće donijelo  
 

ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O USTROJSTVU  
I DJELOKRUGU GRADSKE UPRAVE  

 
AD/3 Prijedlog Odluke o socijalnoj skrbi na području Grada Novalje  
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa 
odlukom koja je potpuno nova   i definira način korištenja, uvjete i način ostvarivanja 
prava iz socijalne skrbi. 

U raspravi vijećnik Dražen Peranić  uputio je primjedbu na odredbe članka 9. 
stavka 1. kojim je utvrđena visina prihoda za ostvarivanje prava na pomoć pa je 
predložio izmjenu na slijedeći način:  
„Uvjet prihoda ispunjava Korisnik s prihodima kako slijedi: 

- samac do 1.000,00 kuna,  umjesto 2.000,00 kun  
- dvočlana obitelj do 1.700,00 kuna,   umjesto 2.500,00 kuna  
- tročlana obitelj do 2.300,00 kuna,  umjesto do 3.700,00 kuna  
- četveročlana obitelj do 2.800,00 kuna,  umjesto 4.500,00 kuna  

a ako obitelj ima više od četiri člana, cenzus prihoda povećava se za svakog člana 
za 400,00 kuna,   umjesto 700,00 kuna“ 

 
Vijećnik Ivica Supić predložio je izmjenu u članku 27. gdje u stavku 1. stoji 

„elementarne nepogode“ da se izmjeni u „uslijed djelovanja nepovoljnih vremenskih 
uvjeta“ jer elementarnu nepogodu mora proglasiti županija i ne smatra se 
nepogodom ako nije službeno proglašena. 
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 Vijećnik Zoran Vidas postavio je pitanje pojma „diskreciono pravo“ u članku 
28., a pročelnica Ivana Kurilić odgovorila je da Socijalno vijeće razmatra zahtjeve i ne 
mora dodijeliti svakome pomoć tko zatraži, a vijećnik Dražen Peranić nadopunio je 
obrazlažući da diskrecionim pravom Socijalno vijeće nije dužno nikome o svojim 
odlukama davati obrazloženje. 
Nakon rasprave,  predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog Odluke o socijalnoj skrbi 
na glasovanje s predloženim izmjenama članka 9. i članka 27. pa je Gradsko vijeće 
glasovanjem,  kojem je pristupilo 13 vijećnika, jednoglasno, sa 13 (trinaest) glasova 
za donijelo  
 

ODLUKU O SOCIJALNOJ SKRBI  
 
 

 
 
AD/4 Prijedlog Odluke o visini koeficijenata za obračun plaća službenika i 

namještenika  

Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić  i upoznala vijećnike sa 
odredbama odluke o koeficijentima kojom se usklađuju nazivi radnih mjesta i visina 
koeficijenta koja se ne mijenja. 
Nakon kratke rasprave prijedlog je dan na glasovanje kojem je pristupilo 13 vijećnika 
pa je glasovanjem, jednoglasno, sa 13 (trinaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo  
 

ODLUKU O VISINI KOEFICIJENATA ZA OBRAČUN PLAĆA  
SLUŽBENIKA I NAMJEŠTENIKA  

 
 
 

 
AD/5 Prijedlog Odluke o određivanju  naknade  za rad članova i predsjednika 

Gradskog vijeća te predsjednika mjesnih odbora  

Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa 
odredbama odluke kojom se definira visina naknade za rad vijećnika i predsjednika 
mjesnih odbora. 
U raspravi vijećnik Zoran Vidas dao je prijedlog da se ukine naknada predsjednicima 
mjesnih odbora , a gradonačelnik Ante Dabo  predložio je da se ugradi mehanizam 
kontrole te ukoliko se utvrdi da mjesni odbor ne radi da se ukine naknada na način 
“ako se mjesni odbor ne sastane 60 dana uzastopno predsjednik gubi pravo na 
naknadu”. 
Vijećnik Željko Tamarut predložio je da se vijećnici odreknu naknade u korist 
socijalnog vijeća, a gradonačelnik je predložio da se tome  načinu  pristupi  samo  
ukoliko socijani program bude probijen sa čime su se svi vijećnici složili. 
Predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog sa izmjenom članka 2. Odluke na glasovanje 
pa je Gradsko vijeće glasovanjem, jednoglasno, sa 13  (trinaest) glasova za donijelo  
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ODLUKU O ODREĐIVANJU NAKNADE ZA RAD ČLANOVA I PREDSJEDNIKA 

GRADSKOG VIJEĆA TE PREDSJEDNIKA MJESNIH ODBORA 
 

uz slijedeće izmjene i dopune  u članku 2.  
 

“Evidenciju o održanim sjednicama Gradskog vijeća i vijeća mjesnih 
odbora vodi Upravi odjel za poslove Gradonačelnika i Gradskog vijeća. 

Predsjednik vijeća mjesnog odbora ostvaruje pravo na naknadu iz 
stavka 1. ovog članka pod uvjetom da sazove i održi sjednicu najmanje jednom 
u 60 dana. U suprotnom, gubi pravo na naknadu za sljedeća dva mjeseca, 
odnosno za toliko mjeseci koliko se ne održi sjednica. 

Predsjednik mjesnog odbora dužan je o svakoj sjednici mjesnog odbora 
obavijestiti  Upravni odjel za poslove Gradonačelnika i Gradskog vijeća 
najkasnije 3 dana od održane sjednice.”  

koje će biti ugrađene u odluku. 
 

AD/6 Prijedlog Odluke o naknadi za rad zamjenika Gradonačelnika koji dužnost 

obnaša bez zasnivanja radnog odnosa  

 
Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa 
odlukom kojom se definira visina naknade zamjeniku gradonačelnika. 
 
U raspravi, vijećnik Aleksij Škunca primjetio je da zamjenika gradonačelnika nema 
nazočnog na sjednici, a prema Poslovniku je dužan prisustvovati sjednicama. 
Nakon rasprave, predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog na glasovanje, kojem je 
pristupilo svih 13 (trinaest) vijećnika ,  pa je Gradko vijeće glasovanjem, jednoglasno, 
sa 13 (trinaest) glasova za donijelo 
 
 

ODLUKU O NAKNADI ZA RAD ZAMJENIKA GRADONAČELNIKA  
KOJI DUŽNOST OBNAŠA BEZ ZASNIVANJA RADNOG ODNOSA  

 
 

AD/7 Prijedlog Rješenja o imenovanju Savjeta mladih Grada Novalje  

 Pročelnica Ivana Kurilić obrazložila je postupak imenovanja Savjeta mladih  
koji je počeo objavom javnog poziva pa sve do prijedloga Komisije za izbor i 
imenovanja koja je od predloženih izabrala  pet kandidata koje Gradsko vijeće 
imenuje predloženim rješenjem.  
Po prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Boris Šuljić dao prijedlog na 
glasovanje kojem je pristupilo svih 13 (trinaest) vijećnika pa je glasovanjem, 
jednoglasno  donijeto  
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R J E Š E N J E  

o imenovanju  Savjeta mladih Grada Novalje  
 

 
 Za članove Savjeta mladih Grada Novalje imenuju se: 
 

1.  Darija Antonović rođ. 14. srpnja 1988.g., Novalja, Petra Zoranića 18 
 Predlagač: Hrvatska demokratska zajednica   GO Mladeži  Grada Novalje  
 
2. Josip Kustić rođ. 12. prosinca 1991.g., Kustići 75, Zubovići 

Predlagač: Udruga „Veli škoj“ Zubovići bb, Zubovići   
 
3. Nino Čemeljić rođ. 31. svibnja 1988.g., Novalja, Slatinska 15 

Predlagač: Sportsko ribolovno društvo LUC Novalja 
 
4. Bernard Šuljić, rođ. 05. siječnja 1989.g. Novalja, Dalmatinska 19 
 Predlagač: Taekvon doo club Novalja  
  
5. Loren Baričević, rođ. 26. siječnja 1986.g. Lun, Lun 37 
 Predlagač: Hrvatska seljačka stranka GO Grada Novalje  
  

 
AD/8 Prijedlog Odluke o imenovanju članova Gradskog povjerenstva za 

procjenu šteta od elementarnih nepogoda Grada Novalje 

Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa 
prijedlogom za imenovanje Povjerenstva za procjenu šteta uslijed elementarnih 
nepogoda. 

Predloženo je Povjerenstvo u sastavu:  
 

1. Ivica Peranić  - za predsjednika  
2. Ivica Supić  - za člana  
3. Margareta Škunca Čepulo – za člana  

 
Vijećnik Aleksij Škunca predložio je da uz ove članove budu imenovani i predsjednici 
mjesnih odbora i predstavnik Lučke kapetanije Živko Škunca. 
Svi vijećnici su se složili s prijedlogom pa je predsjednik Boris Šuljić prijedlog dao na 
glasovanje, pa je glasovanjem, jednogloasno, sa 13 (trinaest) glasova za Gradsko 
vijeće donijelo 
 
 
 

O D L U K U  
o imenovanju članova Gradskog  povjerenstva za procjenu  

šteta od elementarnih nepogoda Grada Novalje  
 

 U Gradsko povjerenstvo za procjenu šteta od elementarnih nepogoda Grada 
Novalje  (u daljnjem tekstu: Povjerenstvo) imenuju se: 
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1. Ivica Peranić  - za predsjednika  
2. Ivica Supić  - za člana  
3. Margareta Škunca Čepulo – za člana  
4. Živko Škunca – za člana  
5. Predsjednik mjesnog odbora sa područja za koje se utvrđuje šteta –  

 za člana  
 
 
 
AD/9 Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Statuta Dječjeg 

vrtića Carić Novalja 

 Pročelnica Ivana Kurilić upoznala je vijećnike sa prijedlogom zaključka kojim 
se, prema zakonu daje suglasnost na Statut dječjeg vrtića Carić Novalja kako ga je 
utvrdilo Upravno vijeće. Naglasila je da u Statutu nema nikakvih izmjena. 
Rasprave po ovom prijedlogu nije bilo pa je predsjednik Boris Šuljić dao prijedlog na 
glasovanje kojem je pristupilo 13 (trinaest) vijećnika,  pa je Gradsko vijeće 
glasovanjem, jednoglasno, sa 13 (trinaest) glasova za donijelo  
 
 

Z a k l j u č a k 
 

 
 
 Gradsko vijeće Grada Novalje  daje suglasnost  na prijedlog  Statuta 
dječjeg vrtića „Carić“ Novalja kako ga  je utvrdilo Upravno vijeće dječjeg vrtića 
„Carić“ Novalja. 
 

 
AD/10  Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Pravilnika o 

unutrašnjem ustroju i načinu rada Dječjeg vrtića „Carić“ Novalja 
 Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i upoznala vijećnike sa 
prijedlogom Pravilnika o unutrašnjem ustroju dječjeg vrtića na koji Gradsko vijeće 
prema zakonu daje suglasnost. 
Rasprave po prijedlogu nije bilo pa je predsjednik Boris Šuljić dao prijedlog na 
glasovanje kojem je pristupilo 13 vijećnika,  pa je Gradsko vijeće sa 13 (trinaest) 
glasova za donijelo  
 
 
 

Z a k l j u č a k 
 
 
 Gradsko vijeće Grada Novalje  daje suglasnost  na prijedlog Pravilnika o 
unutrašnjem ustroju i načinu rada Dječjeg vrtića „Carić“ Novalja kako ga  je 
utvrdilo Upravno vijeće dječjeg vrtića „Carić“ Novalja. 
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AD/11 Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izradi Urbanističkog plana 

uređenja naselja Novalja 

Uvodno obrazloženje iznijela je voditeljica odsjeka za prostorno uređenje 
Gordana Vuković  i obrazložila razloge koji su utjecali na donošenje ovog prijedloga 
kojim se pokreće izmjena postojeće odluke o  izradi  Urbanističkog plana uređenja 
naselja Novalja iz 2007. godine, na temelju koje će se provesti druga ponovljena 
javna rasprava za UPU naselja Novalja.  Nakon konzultacija sa zakonodavcem 
predloženo je da se ide s prijedlogom da se drugi put ponovi javna rasprava umjesto 
da se postupkom ide potpuno od početka kada plan već postoji. 
U raspravi vijećnik Ivan Šuljić negodovao je zbog načina dostavljanja materijala i 
konstatirao da se u odnosu na raniju odluku ne vidi koje izmjene jer je odluka 
potpuno ista, a Gordana Vuković je odgovorila da je ovo izmjena odluke iz 2007. 
godine. 
Vijećnik Jurica Palčić izjavio je da će glasati za ovu odluku makar nije zadovoljan 
izrađivačem Plana. 
 
Nakon rasprave predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog na glasovanje, kojem je 
pristupilo 13 (trinaest)  vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, jednoglasno, sa 
13 (trinaest) glasova za donijelo  
 

ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O IZRADI  

URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA NASELJA NOVALJA  

 

 

AD/12 Prijedlog Odluke o VII. izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom 

doprinosu Grada Novalje 

 

Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i upoznala 
vijećnike sa prijedlogom do kojeg je došlo na inicijativu stanovnika naselja Caska 
kojim se traže olakšice za plaćanje obveza kod legalizacije. 
Gradonačelnik Ante Dabo dopunio je izlaganje i ustvrdio da je zahtjev opravdan 
budući da stanovnici Caske trpe negativne štetne emisije od  odlagališta kao i buku 
sa plaže Zrće, a radi se o nekoliko  zahtjeva ljudi koji žive u Caski. 
U raspravi, vijećnik Dražen Peranić podržao je prijedlog obrazlažući da je to više radi 
buke jer je deponija već bila tamo kada su se objekti gradili, vijećnik Ivan Šuljić, dr 
Marilla Pehovac i Zoran Vidas  su podržali prijedlog, ali je vijećnik Vidas predložio da 
se  oslobodi stanovnike Caske i komunalnih davanja , a ne samo legalizacije,  a 
vijećnik  Aleksij Škunca predložio je da se nakon ovoliko izmjena i dopuna izradi 
jedan pročišćeni tekst Odluke o komunalnom doprinosu što je i prihvaćeno. 
Vijećnik Jurica Palčić izjavio je da u naselju Caska nisu sve kuće nelegalne pa bi 
možda trebalo naći i druge načine da se ljudima olakša. 
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 Nakon rasprave, predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog na glasovanje kojem 
je pristupilo 13  (trinaest) vijećnika pa je Gradsko vijeće, glasovanjem,  sa 12 
(dvanaest) glasova za i  1 (jednim) suzdržanim  donijelo  
 

VII. IZMJENU I DOPUNU  
ODLUKE O KOMUNALNOM DOPRINOSU  

 

s time da se ovlašćuje  Komisija za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost 

da izradi pročišćeni tekst Odluke o komunalnom doprinosu. 

 

AD/13 Prijedlog Odluke o izmjeni i  dopuni Odluke o izgradnji helidroma 

 
U uvodnom  obrazloženju predsjednik Boris Šuljić iznio je prijedlog za izmjenu i 
dopunu u Odluci o izgradnji helidroma gdje se u članku II.  Odluke umjesto  Ivan 
Dabo predlaže aktualni gradonačelnik Ante Dabo. 
 
 Po prijedlogu nije bilo rasprave, pa je predsjednik Boris Šuljić dao prijedlog na 
glasovanje, kojem je pristupilo 13 (trinaest) vijećnika, pa je Gradsko  vijeće 
jednoglasno  sa 13  (trinaest) glasova za donijelo 
 
 

ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI  
ODLUKE O IZGRADNJI HELIDROMA  

 
 
 Sjednica je završena u 13,05 sati  
 
 
 
 
Zapisnik izradila       Predsjednik  
 
 Lucie Zubović                 Boris Šuljić 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


